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Protokół nr 7.2024 

sesji Rady Gminy Przytoczna z dnia 29 sierpnia 2024 r.  

 

Obrady rozpoczęto 29 sierpnia 2024 r. o godz. 13.00 a zakończono o godz. 15:02 tego 

samego dnia, w sali narad Urzędu Gminy Przytoczna. 

 

Ad 1. 

Przewodniczący Rady Gminy Mirosław Romanowski o godz. 13.00 otworzył sesję 

i na wstępie poinformował o transmitowaniu obrad i przetwarzaniu danych osobowych 

osób obecnych na sali. Po powitaniu radnych oraz gości oświadczył, że zgodnie z listą 

obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu 

rady gminy, wynoszącego 15 osób, stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji – listy obecności stanowią załączniki nr 1a, 1b, 1c do niniejszego 

protokołu.  

Następnie Przewodniczący Rady Gminy przedstawił porządek obrad i zwrócił się  

z pytaniem, czy są uwagi do przedstawionego porządku obrad. 

Radna Żaneta Wrona zgłosiła wniosek o rozszerzenie porządku obrad  

o projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej zniesienia zakazu postoju i 

zatrzymywania się przy ul. Gajowej 6 w Przytocznej. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie 

zgłoszony wniosek: 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) Bogusław Chajduk, Krystian Gabryelski, Konrad Golec, Jolanta Góra, Zbigniew 

Klusek, Maria Kuberska, Waldemar  Maciąg, Sylwester  Mędryk, Ewelina Mędykowska, 

Mirosław Romanowski, Sławomir Sprohs, Katarzyna Strylewicz, Angelika Sudoł, Żaneta 

Wrona 

NIEOBECNI (1) Danuta Szczyszyk 

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Mirosław Romanowski poddał pod głosowanie 

zmieniony porządek obrad ustalając, kolejność zgłoszonych projektów. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) Bogusław Chajduk, Krystian Gabryelski, Konrad Golec, Jolanta Góra, Zbigniew 

Klusek, Maria Kuberska, Waldemar  Maciąg, Sylwester  Mędryk, Ewelina Mędykowska, 
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Mirosław Romanowski, Sławomir Sprohs, Katarzyna Strylewicz, Angelika Sudoł, Żaneta 

Wrona 

NIEOBECNI (1) Danuta Szczyszyk 

Przewodniczący Rady Gminy podsumował, że porządek dzisiejszej sesji przedstawia 

się następująco: 

1. Sprawy regulaminowe: 

− otwarcie sesji i stwierdzenie quorum, 

− ustalenie porządku obrad, 

− przyjęcie protokołu sesji nr  VI Rady Gminy Przytoczna. 

2. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie od 27 czerwca do 29 sierpnia 2024r. 

3. Sprawozdanie z pracy komisji stałych w okresie międzysesyjnym. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Przytoczna o działaniach podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja o przygotowaniu placówek oświatowych do nowego roku szkolnego 

2024/2025. 

6. Analiza zobowiązań finansowych gminy Przytoczna. 

7. Podjęcie uchwał: 

• w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok; 

• w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Przytoczna na lata 

2024-2034; 

• w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Międzyrzeckiemu; 

• w sprawie objęcia udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym spółki 

WOKAMID Sp. z o.o.; 

• zmieniająca uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału 

zakładowego spółki WOKAMID sp. z o.o.; 

• uchylająca uchwałę Nr V.30.2019 Rady Gminy Przytoczna z dnia 25 lutego 2019 

r. w sprawie opłaty targowej; 

• zmieniająca uchwałę w sprawie zasad korzystania z niektórych obiektów  

i urządzeń użyteczności publicznej, sposobu ustalania opłat za ich korzystanie oraz 

powierzenia wójtowi gminy uprawnienia do stanowienia o ich wysokości; 

• w sprawie przyznania dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. Matki Bożej 

Rokitniańskiej na prace konserwatorskie przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków; 

• w sprawie w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego gminy 

Przytoczna; 

• w sprawie wysokości i zasad wypłaty diet i zwrotu kosztów podróży służbowych dla 

sołtysów; 

• w sprawie ustalenia wysokości diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych dla 

przewodniczącego i radnych Rady Gminy Przytoczna, 
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• w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej zniesienia zakazu postoju  

i zatrzymywania się przy ul. Gajowej 6 w Przytocznej. 

8. Sprawy różne. 

9. Zamknięcie sesji. 

Przewodniczący Mirosław Romanowski poinformował, że wobec braku zastrzeżeń  

i uwag do protokołu sesji nr V, uważa się protokół za przyjęty.   

 

Ad 2. 

Zastępca Wójta Anna Sawka odczytała sprawozdanie z działalności wójta  

w okresie od 27 czerwca do 29 sierpnia 2024 r. – sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 do 

protokołu. Następnie głos zabrali: 

Przewodniczący Rady Gminy Mirosław Romanowski - pragnę Państwu nie 

uczestniczącym w pracach komisji przypomnieć, że już tutaj Pani Wójt wspomniała  

o tym, że pani Zdzisława Flens może odpowiedzieć na pytania związane z Klubem 

Dziecięcym, natomiast pan Grzegorz Sobieszek ewentualnie gdyby się pojawiły pytania 

związane z realizacją inwestycji na terenie gminy Przytoczna, również jest gotowy do 

odpowiedzieć na takie pytania. Jeżeli, bo rozumiem, że większość z nas radnych 

uczestniczyła w Komisji Finansów, na których te sprawy były szczegółowo, nawet bardzo 

szczegółowo i długo omawiane. Ale gdyby ktoś jeszcze chciał o cokolwiek zapytać, to 

Państwo są do dyspozycji. 

Radny Konrad Golec - Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, wydaje mi się, że 

warto, żeby Pani Dyrektor jednak kilka słów takich informacyjnych przekazywała na forum 

Rady, bo śledzą nas również na żywo mieszkańcy, a to są dobre informacje, więc ile tych 

dzieci tam przebywa, ilu opiekunów, jak to działa. To myślę, że ważne. Natomiast 

wykorzystując obecność pana Grzegorza i nawiązując do informacji  

z poprzedniej sesji, chciałem się zapytać, chociaż ja już jakąś informację mam na ten 

temat, zapytać o prace archeologiczne, które odbywały się na placu w centrum 

Przytocznej oraz parku przy Kasztanowej Krainie. Czy one się zakończyły, czy są jakieś 

informacje interesujące związane z historią naszej Przytocznej i czy teraz, jeśli się 

zakończyły, czy te inwestycje dalej będą, no nabiorą tempa? Dziękuję. 

Kierownik Klubu Dziecięcego Zdzisława Flens – (niesłyszalne) to był okres 

wakacyjny. Powiem, że dosyć trudny był to okres, bo w wielu konstytucjach wiele osób 

przebywało w urlopach, ale jednak dzięki wsparciu organu prowadzącego udało się to 

wszystko spiąć i mogliśmy tego 19 sierpnia przyjąć dzieci to do klubu. Rekrutacja odbyła 

się już w okresie lipca. Zgłosiło się 25 dzieci do klubu. Na ten moment  wchodzi 23 dzieci, 

2 dzieci rozpoczynają edukację w klubie od 1 września. A już są głosy, że gdzieś będzie 

ta liczba dzieci w klubie wzrastać. Ponadto, jeżeli chodzi o opiekunów, mamy 

zatrudnionych czterech opiekunów. Są to panie, które ukończyły kurs, który przygotowuje 

ich do kwalifikacji, żeby mogli sprawować opiekę nad dziećmi do trzeciego roku życia. I 

mają ukończone również pierwszą pomoc przedmedyczną. Są niekarane, to też trzeba 

powiedzieć, natomiast jest jedna osoba zatrudniona jako pomoc w kuchni  
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i również... i oczywiście jedna pomoc jest zatrudniona jako osoba utrzymująca porządek 

w klubie oraz jako pomoc kuchenna, która wydaje posiłki, bo posiłki są przygotowywane 

przez kuchnię w przedszkolu i są dowożone tutaj przez pracownika organu prowadzącego 

odpowiednim samochodem do tego przygotowanym, gdzie Sanepid wyraził nam na to 

zgodę. Tak to na ten moment wygląda. Mogę jeszcze tylko dopowiedzieć, że obecnie trwa 

okres adaptacyjny, także jest troszeczkę płaczu, ale  

z dnia na dzień już wycisza się klub, jest coraz lepiej. Chyba muszę powiedzieć jeszcze, 

że panie, które zostały zatrudnione w klubie, naprawdę sobie świetnie dają radę. Widać, 

że czują to, są z powołania tam, chcą pracować i oby tylko ten ich zapał, ta energia 

pozostała jak najdłużej. Dziękuję bardzo. 

Prezes sp. Wokamid Łukasz Szczerbak - Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 

ja muszę powiedzieć, że jestem dumny, że mam nasze dzieci w gminie Przytoczna. Mamy 

i w klubiku dziecięcym, i w przedszkolu, i w szkole. Wszystkie obiekty absolutnie 

fantastyczne, świetna obsługa. Mój mały Adaś jak idzie, ja z nim idę do klubiku, no to 

widzę absolutnie piękny, nowoczesny obiekt dostosowany do tych naszych pociech. 

Uśmiechnięte panie, które na pewno są zmęczone, nieprzyzwyczajone, że nagle 20 dzieci 

płacze, bo jak jedna zacznie płakać, to wszystkie płaczą. Ale to są małe, urocze dzieci. 

Cieszę się, że w tym kierunku poszła nasza gmina, że to rozwijamy tą naszą edukację, 

wspieramy tutaj rodziny. Fantastyczna rzecz, więc dziękuję bardzo. Mieszkać i żyć. Tak, 

rozbudowujemy się, będzie więcej miejsc. I od razu też wspomnę, ponieważ byłem 

wcześniej na Komisji Finansów i słyszałem też ile inwestycji realizuje gmina. To jak kiedyś 

jeszcze pamiętam 10 lat temu zaczynaliśmy od dwóch, trzech, może cztery,  

a teraz chyba z dwadzieścia kilka pozycji z tych inwestycji. Sami jako Wokmid też robimy 

te inwestycje, wiemy ile przy każdej inwestycji jest problemów. Od spraw 

administracyjnych poprzez wykonawcze, czy firmy zewnętrzne, czy sprzęt. Przeróżne są 

problemy, więc tutaj jeśli jest dwadzieścia parę razy, kilkanaście, kilkadziesiąt problemów 

do każdej inwestycji, to jestem tutaj pełen podziwu, ile pracownicy muszą wziąć tego na 

siebie, żeby zrealizować i potem jeszcze te realizacje obronić, bo większości są z 

dofinansowaniem. Więc też świetny kierunek i dziękuję bardzo. 

Kierownik Referatu Inwestycji, Rozwoju, Gospodarki i Ochrony Środowiska 

Grzegorz Sobieszek - Dzień dobry, Wysoka Rado oraz Panie Przewodniczący,  

w odpowiedzi tutaj na pytanie Pana Radnego odnośnie rewitalizacji popegeerowskiej 

miejscowości, czyli skwer oraz park - prace archeologiczne, które trwają nadal,  

a zaczęły się przy końcówce lipca w parku, przy ściągnięciu tutaj warstwy humusu oraz 

miejsca pod fundamenty. One cały czas trwają, czyli gdzie ma powstać jeszcze 

fundamenty po przy głównej tej bramie zwieńczającej oraz przy wejściu głównym do 

parku. Także prace się jeszcze nie zakończyły. Jakiś tam wieści nie mam oficjalnych od 

archeologa. Jeśli chodzi o stan zaawansowania prac, w przyszłym tygodniu, około wtorku, 

wykonawca nam tutaj zagwarantował, że mają wejść z masą asfaltową. Dzisiaj został 

zaakceptowany plac zabaw, który ma zostać umiejscowiony w tym parku oraz ławki, które 

mają tam, zostały zlecone do wykonania oraz do montażu. Jeśli chodzi, tam termin 
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realizacji jest do 25 listopada. Wykonawca twierdzi, że zaraz po skończeniu parku 

wszystkich ludzi przerzuca na skwer, gdzie będzie dokończona praktycznie zieleń. To 

będzie też okres, który jest okresem jakby wegetacyjnym dla roślin. Nie ma tych upałów, 

nie trzeba tego pielęgnować, podlewać, co będzie powodowało też, że gro roślin przeżyje 

do następnego roku. 

Na tym dyskusję zakończono. 

 

Ad 3. 

Sprawozdanie z pracy komisji stałych w okresie międzysesyjnym przedstawili: 

1) Ewelina Mędykowska Wiceprzewodnicząca Komisji Edukacji i Spraw Społecznych, 

2) Sylwester Mędryk Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego  

i Bezpieczeństwa Publicznego, 

3) Żaneta Wrona Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

Waldemar Maciąg Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że do dnia sesji nie 

odbyło się posiedzenie komisji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Mirosław Romanowski - ja pozwolę sobie rozszerzyć 

sprawozdanie pana przewodniczącego. Gościmy na dzisiejszej sesji Zastępcę 

Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej, a w czasie prac komisji 

omawialiśmy ten punkt z dofinansowaniem zakupu samochodu strażackiego, więc może 

kilka słów w tym temacie, korzystając z Pana obecności. 

Zastępca Komendanta PSP w Międzyrzeczu Szymon Winnicki - Szanowni Panie 

Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowna Pani Wójt, zwróciliśmy się z prośbą, oficjalnie 

jest to prośba Komendanta Wojewódzkiego, jednakże sam zakup trafi do Komendy 

Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Międzyrzeczu. Jest to zakup pojazdu lekkiego, 

kwatermistrzowskiego w pojeździe, do pojazdu, na jego wyposażeniu będzie również 

podwodny dron wspomagający pracę strażaków nurków grupy specjalistycznej 

wodnonurkowej, jaką mamy w Międzyrzeczu, jak również moduł sonaru dookólnego, który 

również pozwoli nam na bezpieczniejsze działania na akwenach, ponieważ nie musimy 

angażować takiej ilości nurków, tylko za pomocą tego sprzętu jesteśmy w stanie odnaleźć 

osobę poszkodowaną, jeżeli  działania prowadzimy. Zakup jest przewidywany na kwotę 

220 000 zł. No i dlatego zwracamy się z prośbą o wsparcie tego zakupu, abyśmy mogli 

nowym sprzętem w bezpieczniejszych warunkach pracować. Dziękuję bardzo. 

Przewodniczący Rady Gminy Mirosław Romanowski - Komisja Finansów 

przychyliła się do tego wniosku. On jest uwzględniony również w dzisiejszych uchwałach. 

Radny Konrad Golec - ja chciałem się dopytać, bo nie uczestniczyłem  

w głosowaniu i w dyskusji nad tym punktem podczas prac Komisji Finansów. Czy inne 

gminy również partycypują w jakiejś części w kosztach zakupu tego pojazdu? 

Zastępca Komendanta PSP w Międzyrzeczu Szymon Winnicki - tak, 80 000 już 

mamy, można powiedzieć, nazbierane. Potrzeba jeszcze 30, tak jakby wkładu w całość 

zadania, aby je dokończyć.  
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Na tym temat wyczerpano. 

Ad 4. 

Przewodniczący Rady Gminy Przytoczna Mirosław Romanowski poinformował  

o następujących tematach: 

• prowadziliśmy wymianę korespondencji w celu organizacji wyjazdu studyjnego, 

Państwo doskonale o tym wiecie, z firmą inwestorem wiatraków na terenie gminy 

Przytoczna. Jednak ze względów atmosferycznych, pogodowych i bezpieczeństwa 

wyjazd studyjny nie mógł dojść do skutku. Jesteśmy w ciągłym kontakcie z 

przedstawicielami firmy. Jak tylko należy się okazja i uzyskają zezwolenie na 

bezpieczny nasz pobyt w okolicach wiatraków, bo jak Państwo doskonale pamiętacie, 

jest również możliwość wjazdu w wiatrach do tej gondoli. W związku z tym tutaj 

warunki bezpieczeństwa są szczególne i o takim terminie z odpowiednim 

wyprzedzeniem Państwa poinformuję. Przypomnę również o tym, że nie tylko radni 

mogą skorzystać z tego wyjazdu studyjnego, ale wszelkie osoby zainteresowane tym 

wyjazdem serdecznie na nie zapraszamy; 

• uczestniczyłem w radach budowy związanych z rewitalizacją placu w centrum 

Przytocznej, jak również w parku; 

• przekazaliśmy korekty oświadczeń majątkowych do Urzędu Skarbowego te, które 

Państwo tutaj nanosiliście; 

• analizowaliśmy pisma kierowane do Rady Gminy: 

− odpowiedź na interpelację radnej Eweliny Mędykowskiej dotyczącej remontu 

drogi działka 151/1, 

− odpowiedź na interpelację radnej Eweliny Mędykowskiej dotyczącej tabliczek 

kierunkowych w miejscowości Krobielewo, 

− odpowiedź na interpelację radnej Żanety Wrony dotyczącej rozbiórki wiaty 

przystankowej i usytuowanie nowego przystanku autobusowego, 

− odpowiedź na interpelację radnej Danuty Szczyszyk i radnej Katarzyny 

Strylewicz dotyczącej usytuowania lustra przy posesji nr 54 w miejscowości 

Rokitno, 

− skarga mieszkańca do Urzędu Gminy na źle wykonaną i zaprojektowaną 

drogę, 

− życzenia Marszałka Województwa Lubuskiego Marcina Jabłońskiego z okazji 

Święta Pomidora i Dożynek Gminnych, 

− zaproszenie na uroczyste rozpoczęcie roku szkolnego 2024-2025 w Szkole 

Podstawowej w Przytocznej. 

Na tym temat wyczerpano. 

Ad 5. 
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Informację o przygotowaniu placówek oświatowych do nowego roku szkolnego 

2024/2025 przedstawiły dyrektorki placówek oświatowych: 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Przytocznej Brygida Konieczna - Szanowny Panie 

Przewodnicy, Wysoka Rado, Pani Wicewójt i wszyscy tutaj zgromadzeni podczas 

posiedzenia. Chciałam kilka informacji takich bardzo ogólnych, bo tu już więcej informacji 

przedstawiłam na Komisji Oświaty, ale powiem tak, że rok szkolny 2024-2025 w szkole 

rozpocznie 454 uczniów. No i tak jak tutaj już padła też informacja z komisji, że jest bardzo 

niska liczba uczniów w fili w Wierzbnie, bo jest to tylko sześcioro uczniów. Oczywiście 

mamy tam również oddział przedszkolny, który zwiększył się też przez wakacje i mamy 

tam dziesięcioro dzieciaczków w różnym wieku, bo to są i dzieci 3, 4, 5  

i 6-letnie, ale suma jest ogólna dziesięcioro. Jeżeli chodzi o liczbę oddziałów, to oddziałów 

mamy, czyli klas, potocznie to nazywając, mamy 25. I jeszcze jest 1 oddział, czyli oddział 

przedszkolny, czyli jakby policzyć do końca, czyli 26 oddziałów. Jeżeli mówimy o 

charakterystyce tychże oddziałów, to trzeba powiedzieć, że będziemy mieć dalej 3 

oddziały sportowe, I to jest klasa szósta, siódma, ósma oraz 5 oddziałów integracyjnych. 

Czyli dzieci znajdują się w tych klasach z orzeczeniami  

o niepełnosprawnościach różnych i to są klasy IIA, VB, VIB, VIIB i VIIIB. Będziemy 

prowadzić również na podstawie wydanej i dostarczonej przez rodzica opinii 

zindywidualizowaną ścieżkę kształcenia. No i też prowadzimy już od dłuższego czasu 

grupę do pięciu osób. To są takie zajęcia indywidualne na terenie szkoły, ale tam są dzieci 

o specyficznie trudnych niepełnosprawnościach, od umiarkowanej począwszy. Więc tam 

będzie troje uczniów. Prowadzone będą również, już wiemy, bo mamy orzeczenia o 

kształceniu indywidualnym, kształcenie indywidualne w domu ucznia  

i takich kształceń będzie 3. Są to orzeczenia wydane ze względu na stan zdrowia dzieci, 

w szkole nie dałyby rady. A my też ze względu, wiecie, bezpieczeństwa swojego  

i dziecka wolimy,  żeby takie zajęcia odbywały się w domu. Aha, oprócz tych 

indywidualnych będą również zajęcia rewalidacyjne, a to ze względu na wydane  

i dostarczone przez rodziców orzeczenia. I tych zajęć będziemy prowadzić u 25 uczniów. 

To są 2 godziny tygodniowo. Mamy 56 opinii wydane na różne jakieś deficyty rozwojowe. 

No i w związku z tym będziemy prowadzić różnego rodzaju zajęcia wynikające z tychże 

opinii, bo to mogą być i zajęcia rozwijające emocje, korekcyjno-kompensacyjne, ale też i 

dydaktyczno-wyrównawcze, więc to zależy od rodzaju opinii  

i od tej niedoskonałości, którą należy eliminować. Jeżeli chodzi o liczbę dzieci 

dojeżdżających, to do szkoły będzie dojeżdżało 224 uczniów, czyli to jest połowa. Połowa 

uczniów, mamy połowę dojeżdżającą. W szkole uczy się na tą chwilę 10 uczniów z 

Ukrainy. Nie wiem, co będzie dalej. Wiecie Państwo dobrze, że jeżeli dziecko nie 

uczestniczy od września w polskim systemie edukacji, to taki rodzic nie dostanie tych 

pieniążków, czyli te 800+. Więc nie wiem, czy to za chwilę nie nastąpi masowy, że tak 

powiem, powrót do polskiej szkoły. No pieniądze jak to zazwyczaj działają w ten sposób. 

Więc zobaczymy co się będzie rozwijało. Minister też przewidział zwiększenie liczby 

dzieci w poszczególnych oddziałach, więc może być tak, że nawet w klasach 1-3 może 
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być do 29 uczniów, co jest niewyobrażalnie dużo i bardzo ciężko. Ja z tego miejsca 

naprawdę bardzo dziękuję tutaj i organowi prowadzącemu, i Państwu Radnym, że 

zgadzacie się na te oddziały właśnie liczące tak do 20 uczniów, bo to naprawdę bardzo 

dobrze wpływa na każdy etap, na rozwój, na te sukcesy edukacyjne, wychowawcze, jakie 

tylko by się nie pojawiały, to jest to zdecydowanie łatwiej prowadzić takie zajęcia.  

A przy 29 nie widzę tego. Jest to trudne, po prostu trudne. Każdy ma jeszcze tutaj  

z deficytem językowym, barierą jakąś taką emocjonalną. Nie będzie to łatwe. W szkole 

będzie zatrudnionych od września 44 nauczycieli, w tym 4 na niepełnym etacie. Musiałam 

wystąpić do kuratorium oświaty o zgodę na zatrudnienie psychologa, a to  

z tego względu, że pani, która właściwie już powinna skończyć studia, tylko problem  

z obroną, bo problem jest na uczelni, no głośno było w całym kraju, że tam gdzieś były 

wydawane te zaświadczenia MBA, no i to jest właśnie ta uczelnia i tam jest kontrol za 

kontrolą i ona w tym momencie nie może podjąć, podejść pod obronę pracy magisterskiej. 

Więc w związku z tym musiałam wystąpić o zgodę, no taką zgodę otrzymałam wczoraj, 

więc bez problemu psycholog jest. Mamy 16 pracowników niepedagogicznych, w tym 3 

administracji, co daje 13,25 etatów. Jeżeli chodzi o awans nauczycielski, to mamy 3 

nauczycieli początkujących, Tak się to nazywa ta ścieżka awansu. Teraz po nowemu. 7 

kontraktowych. Za chwilę tych kontraktowych nie będzie, bo jak będzie początkujący, to 

potem zaraz jest mianowany, dyplomowany, także to już jakby taki przeskok będzie, jak 

ci kontraktowi staną się mianowanymi. I mamy 23 dyplomowanych nauczycieli. Mamy też 

trochę wakatów, jeżeli chodzi o przedmioty. Ja na stronę, tak zgodnie jak to wymagają 

przepisy, umieściłam to na stronie tak zwane SIO, czyli Systemie Informacji Oświatowej, 

bo kiedyś się to umieszczało na stronie kuratoryjnej, dzisiaj się umieszcza na tej stronie. 

No niestety do dnia dzisiejszego odzewu nie ma. Są to pojedyncze godziny, bo to wiecie, 

to nie jest tak, że mam 18 godzin, czy 22 godziny, to jest 7, 8, to jest max. Jeżeli mówimy 

o języku polskim, bo też takie są i matematyka, ale lekcje są jakby obstawione 

nauczycielem. Natomiast nie mamy już nauczyciela na zajęcia te dodatkowe. Czyli dla 

zdolnych, dydaktyczno-wyrównawcze. Tu już jest jakby ponad etat, bo to już półtora etatu, 

że tak powiem. Bo nauczyciel może mieć maksymalnie te 27 godzin, czyli to daje półtora 

etatu. Jeżeli chodzi o obiady, to szkoła, tak jak w latach ubiegłych, wydaje obiady na 

przemienne. No i jeszcze dostarczamy do oddziału przedszkolnego śniadania i 

podwieczorki. A w czasie wakacji, raz że zaplanowany remont korytarza górnego w starej 

części budynku, czyli tak zwane gimnazjum, ale też ze względu na ulewę, która miała 

miejsce w naszej gminie 12 lipca,  doszło do zawalenia muru przy Orliku i z tego miejsca 

chciałam bardzo podziękować tu panu prezesowi, że rok szkolny rozpocznie się 

bezpiecznie. Mur już jest zasypany, już jest piękna skarpa. Pan Zbyszek jest tam 

codziennie, nadzoruje, pilnuje, żeby to było jak najlepiej, jak najszybciej i żeby ta trawka 

zaczęła już się zielenić, bo jedną część muru została zlikwidowana, natomiast druga 

część zostanie wzmocniona betonem. W każdym razie wierzę w to, że będzie to wszystko 

bardzo dobrze, tak jak do tej pory i bezpieczne warunki dzieci będą miały na powrót do 

szkoły. Cały czas czekam, proszę Państwa, na naprawę naszej nieszczęsnej wentylacji. 
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Pan, który się nawet tu pojawił, u Pana Wójta, ani nie odbiera telefonów, ani nie próbuje 

do mnie oddzwonić. Prosiłam o jakieś kosztorys naprawy, nie mam tego. Tutaj z panem 

Grzegorzem podjęłam działania i mamy już takiego fachowca. On już też już się temu 

przyjrzał. Pochodził po dachu, posprawdzał. Mówił, że będzie to próbował naprawić. No i 

tyle,  

i czekamy. Co prawda trochę się tym martwię, bo przecież przyszły tydzień ma być tak 

samo upalny jak dzisiaj, a jednak praca w kuchni, gdzie nie działa wentylacja i górna część 

nowej części szkoły, no jest ciężko, jest po prostu ciężko tam prowadzić zajęcia, 

pracować. To ja współczuję z tym naszym nauczycielom, ale musimy się uzbroić  

w cierpliwość niestety. No i tyle. Dziękuję bardzo. 

Dyrektor Przedszkola w Przytocznej Zdzisława Flens - Panie Przewodniczący, 

Wysoka Rado, Pani Wicewójt. Chciałabym tak krótko przedstawić, żeby już nie 

przeciągać. Jeżeli chodzi o przedszkole, to w tym roku szkolnym ruszamy z 7 oddziałami. 

Ogółem liczba dzieci, jaką mamy zapisaną w przedszkolu i chyba tyle będzie tam też 

chodziło, to jest 173 dzieci. Z tego wynika, że mamy 5 oddziałów  

z liczebnością po 25 dzieci w każdym i 2 oddziały mamy tylko z liczbą dzieci 24, czyli tak 

na dzień dzisiejszy możemy powiedzieć, że mamy tylko 2 miejsca wolne i to w grupie 

cztero-pięciolatków i w grupie pięciolatków. Ogólnie liczba trzylatków na dzień dzisiejszy 

stanowi 32, czterolatków 48, pięciolatków 52, sześciolatków 39 i 2 dzieci starszych, 

siedmiolatków z odroczeniem od obowiązku nauki w klasie pierwszej. Liczba dzieci 

dojeżdżających w tym roku wynosi 93 i to są dzieci 3, 4, 5 i 6-letnie. W tym jest również 

dziecko z niepełnosprawnością, które będzie też dojeżdżało tutaj za zgodą organu 

prowadzącego do przedszkola. Powiem tak, że z roku na rok obserwujemy też, że wzrasta 

liczba dzieci z orzeczeniami o kształceniu specjalnym i na ten moment w przedszkolu 

mamy 6 dzieci, które takie orzeczenia mają. W tym jest 3 dzieci ze spektrum autyzmu, 1 

dziecko z afazją i 2 dzieci z upośledzeniem w stopniu umiarkowanym, 3 dzieci również 

ma orzeczenia o niepełnosprawności lekarskie. W tym jest też 11 dzieci, które ma opinie 

z poradni psychologiczno-pedagogicznej. Jeżeli chodzi o liczbę etatów pedagogicznych, 

to ogółem czynnych etatów mamy 12,82. Natomiast dodatkowo jeszcze mam dwóch 

nauczycieli, która przebywa w tej chwili na długotrwałym zwolnieniu lekarskim. Ale tu już 

ZUS płaci, także my nie ponosimy w tym momencie kosztów. Jeżeli chodzi, to mamy tak, 

8 nauczycieli wychowania przedszkolnego. 1 nauczyciel współorganizujący kształcenie 

specjalne, dlatego że mamy 3 dzieci ze spektrum autyzmu. Pedagog specjalny na pół 

etatu i terapeuta pedagogiczny. Ta, który prowadzi i zajęcia korekcyjno-kompensacyjne, 

i zajęcia rewalidacyjne zgodnie z kwalifikacjami. Logopeda na pełen etacie. I tutaj bardzo, 

bardzo dziękuję też tu w stronę organu prowadzącego, że jednak Widzimy tę potrzebę, 

że ten logopeda w przedszkolu jest bardzo, bardzo potrzebny na pełnym etacie. Mam 

nadzieję, że to będzie przynosiło efekty i ta mowa dzieci będzie się poprawiała, bo też 

obserwujemy z roku na rok, że przychodzą dzieci trzyletnie, które właściwie powinny się 

komunikować, a jednak są ogromne braki w tym. I dlatego tutaj dziękuję, że ten logopeda 

będzie mógł prowadzić z tymi dziećmi zajęcia, bo do tej pory po prostu te godziny, co 
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mieliśmy, były niewystarczające. Nie będę ukrywała, że jeżeli chodzi o psychologa, to w 

tym roku musiałam wystąpić do kuratorium oświaty o wyrażenie zgody na zatrudnienie 

psychologa, który w tej chwili jest na trzecim, czwartym roku, że tak powiem, studiów 

jednolitych z psychologii i w tym sposobie, jeżeli ukończy, otrzymuje pełne kwalifikacje do 

tego, żeby mógł być psychologiem w placówkach oświatowych. Ale czekamy, ja jeszcze 

decyzję z kuratorium nie otrzymałam, także zobaczymy. Jeżeli chodzi o planowaną liczbę 

pracowników niepedagogicznych, to ogółem mamy 14,5 etatu. Z tego jest 3 etaty w kuchni 

plus intendent, woźne oddziałowe, pomoc nauczyciela i 1 etat sekretarza. Jeżeli chodzi o 

remonty, jakie żeśmy wykonali, to zrobiliśmy remont w starym jakby części budynku 

przedszkola, remont łazienki. I tu bardzo dziękuję firmie Wokamid, bo naprawdę łazienka 

wygląda przepięknie, że dzieci na pewno będą chciały tam jak najdłużej przebywać i nikt 

nikogo nie będzie podglądał. Także za to bardzo dziękuję. Natomiast w takim własnym, 

gospodarczym gdzieś wymalowaliśmy jedną salę i wybrane najbardziej, które były 

najbardziej ubrudzone gdzieś tam ściany wymalowaliśmy. Została dokonana przycinka, 

tutaj na moją prośbę, drzew na placu zabaw. Z tego względu, że coraz więcej pojawiają 

się te wichury i to też zagraża bezpieczeństwem. A na placu znajdują się drzewa, akacje 

i klony. Także zostało to usunięte. Firma Wokamid pięknie uprzątnęła nam. Także mam 

nadzieję, że się nic nie wydarzy. No i oczywiście inne takie drobne naprawy, gdzie w tym 

momencie, jak to się mówi, kończą się gwarancje i wtedy zaczyna się nam wszystko 

troszeczkę psuć, ale to jest zrozumiałe, bo w domu mamy podobne sytuacje. Właśnie 

podobny problem mieliśmy z klimatyzacją, ale jest już naprawiona, bo się rozszczelniła, 

jest naprawiona, także już jest to zabezpieczone. To tyle, dziękuję. 

Sekretarz Justyna Kucharyk przedstawiła informacje na temat organizacji 

dowozów szkolnych na terenie gminy - Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, w tym roku 

szkolnym przewozy będzie realizowała firma PKS, ale tak jak Pan wspomniał, nie 

dowozimy tylko dzieci do naszych placówek oświatowych, ale też do ościennych 

ośrodków szkolno-wychowawczych i dowozimy do dwóch placówek w Międzyrzeczu  

3 dzieci i do Gorzowa 5 dzieci, naszym środkiem transportu. Dziękuję bardzo. 

Na tym temat wyczerpano. 

Ad 6. 

Analizę zobowiązań finansowych gminy Przytoczna (załącznik nr 3 do protokołu) 

omówiła Skarbnik Joanna Matuszewska – Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. 

Dokonując analizy zobowiązań finansowych gminy Przytoczna według stanu powiedzmy, 

że na dzień dzisiejszy, 29 sierpnia, ponieważ od wtorku do dzisiaj tutaj za wiele się w tym 

temacie nie zmieniło, przedstawię Państwu łączną kwotę zobowiązań na dzień dzisiejszy. 

Następnie planowaną kwotę długu w latach 2024-2034 wraz z kosztami obsługi tego długu 

oraz kształtowanie się wskaźnika z artykułu 243 ustawy o finansach publicznych. Jeżeli 

chodzi o wielkość zobowiązań finansowych, na dzień dzisiejszy jest to kwota 4 849 000 

zł i pochodzi ona z tytułu wyemitowanych obligacji w latach 2015-2018. Roczne 

obciążenie gminy z tego tytułu wynosi 800 000 zł. Z wyjątkiem roku 2029, gdzie będziemy 

spłacać końcówkę tak zwaną wyrównującą. Będzie to 849 000 i w roku 2029 zakończy 
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się spłata tego zobowiązania. Planujemy w roku 2024 uruchomić pożyczkę celową z 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. Jeżeli chodzi o 

przeznaczenie, jest to finansowanie planowanego deficytu budżetu, ale związanego z 

realizacją inwestycji w miejscowości Wierzbno, polegającą na rozbudowie świetlicy 

wiejskiej o część garażową na potrzeby OSP Wierzbno. I tutaj  

z tego, co już wiemy na dzień dzisiejszy, pożyczka ta gminie została przyznana. W 

najbliższym czasie będziemy podpisywać umowę na udzielenie tej pożyczki. Po 

zaciągnięciu tego zobowiązania pożyczkowego w kwocie 1 150 000 zł, zobowiązanie 

finansowe gminy na dzień 31 grudnia tego roku wyniesie 5 199 000 zł. I troszkę tutaj 

wspomnę też o przyszłości. Będziemy o tym mówić również przy okazji zmian w budżecie 

i zmian w wieloletniej prognozie finansowej w dniu dzisiejszym. Jest to związane przede 

wszystkim z tym, że część zadań jakie gmina realizuje i będzie realizowała zahaczają o 

rok 2025. Są to duże zadania inwestycyjne, chociażby utworzenie Centrum Aktywności 

Społecznej i przebudowa budynku Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. I te 

inwestycje wiążą się z tym, iż gmina Przytoczna będzie musiała zaciągnąć kolejne 

zobowiązania w roku następnym. Na dzień dzisiejszy planowana jest to kwota 5 525 132 

zł. Jeżeli te wszystkie plany zostaną zrealizowane, zobowiązanie na koniec roku 2025 

wyniesie nieco ponad 9 800 000 zł. Chcę również dodać, iż koszty utrzymania tego długu, 

czy obsługi tego zadłużenia ustabilizowały się na dzień dzisiejszy. Oprocentowanie 

oscyluje w granicach od 6 do 7%. To nie jest mało, niemniej jednak ta stabilizacja 

pokazuje, że wraz ze spadkiem zadłużenia odsetki również maleją. W roku 2025 

planowane koszty obsługi tego zadłużenia jest to kwota ponad 700 000 zł. Spłatę swoich 

zobowiązań gmina planuje na rok 2034. To również ma swoje przełożenie na 

kształtowanie się relacji z artykułu 243. Chcę Państwu powiedzieć, że w latach od roku 

2024 do roku 2034 relacja ta jest zachowana. I o ile w roku 2024 i 2025 maksymalny 

dopuszczalny wskaźnik tego zadłużenia jest kilkukrotnie wyższy, prawie pięciokrotnie 

wyższy od naszego faktycznego, to w latach 2026-2029 ten margines jest troszkę 

mniejszy, ale to z tego względu, że od 26 roku zaczynamy spłacać te zobowiązania 

planowane do zaciągnięcia na rok 25. W 29 z kolei kończymy regulowanie zobowiązań z 

tytułu wyemitowanych wcześniej już obligacji. Dlatego od roku 2030 do 2034 również 

maksymalny dopuszczalny wskaźnik jest już zdecydowanie wyższy od faktycznego 

wskaźnika wskazującego na możliwość regulowania zobowiązań przez gminę 

Przytoczna. 

Następnie głos zabrali: 

Radny Konrad Golec – Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Pani Wójt. Pani 

Skarbnik, w związku z tym, że gmina jeszcze nie podpisała tego zobowiązania na kwotę 

1 150 000 do dnia dzisiejszego, czyli w tej symulacji kwoty długu i obsługi zadłużenia nie 

jest uwzględniona ta kwota w ogóle. I druga sprawa, Pani już o tym wspomniała, ale jeśli 

zostanie to zobowiązanie uruchomione, podpisane, czy ta relacja procentowa bardzo się 

zmieni, wzrośnie, czy nie? Bo to zobowiązanie jest tak skonstruowane, że tam po czterech 
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chyba latach, czy nie wiem, po jakimś czasie, w jakimś dużym procencie jest umorzone. 

Dziękuję. 

Skarbnik Joanna Matuszewska - przy przedstawianiu prognozowanej kwoty długu 

w latach 2024-2034 pożyczka w kwocie 1 150 000 zł została już uwzględniona jako 

uruchomiona w tym roku. Niemniej jednak harmonogram spłat tej pożyczki został 

rozłożony na 10 lat, a to powoduje, że zobowiązanie roczne wynosi 115 000 i ono tutaj 

nie ma większego znaczenia na kształtowanie się wskaźnika spłaty. Jest to minimalny 

wpływ. Jeżeli chodzi o możliwość umorzenia tego długu, to tutaj warunek jest taki, że 

przez pierwsze trzy lata gmina jest zobowiązana do spłacania tej pożyczki. Dopiero po 

trzech latach będzie mogła wystąpić z wnioskiem o umorzenie 40% pożyczki celowej.  

I jeżeli chodzi o to umorzenie, będzie ono polegało po prostu na jakby skróceniu okresu 

spłaty. Od najstarszego momentu, czyli wszystkie raty od 2034 roku będą umorzone.  

I jeszcze raz podsumowując to, że kwota 115 000 tutaj nie ma większego znaczenia na 

ten wskaźnik, ale to umorzenie nie zostało przeze mnie uwzględnione w wyliczaniu tej 

relacji. Może też dlatego, żeby jakby widzieć taki pełny obraz, czy może najbardziej 

pesymistyczny obraz kształtowania się tego wskaźnika. Dziękuję. 

Na tym temat wyczerpano. 

 

O godz. 14:15 Przewodniczący Rady Gminy zarządził 15 minut przerwy w obradach. 

Obrady wznowił o godz. 15.39. Po przerwie z dalszego udziały w obradach zwolnił się 

Rady Konrad Golec, wobec czego w sesji uczestniczyło 13 radnych. 

 

Ad 7. Podjęcie uchwał:       

1) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Joanna Matuszewska, zgłaszając w imieniu 

wójta autopoprawki. Pytań i uwag do projektu nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady 

Gminy poddał uchwałę pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (12) Bogusław Chajduk, Krystian Gabryelski, Jolanta Góra, Zbigniew Klusek, Maria 

Kuberska, Waldemar  Maciąg, Sylwester  Mędryk, Ewelina Mędykowska, Mirosław 

Romanowski, Sławomir Sprohs, Angelika Sudoł, Żaneta Wrona 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0),  BRAK GŁOSU (1) Katarzyna Strylewicz 

NIEOBECNI (2) Konrad Golec, Danuta Szczyszyk 

 Uchwałę zarejestrowano pod nr VII.35.2024 – załącznik nr 4 do protokołu. 

2) w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Przytoczna na lata 2024-

2034 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Joanna Matuszewska. Pytań i uwag do projektu nie 

zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy poddał uchwałę pod głosowanie. 
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Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (13) Bogusław Chajduk, Krystian Gabryelski, Jolanta Góra, Zbigniew Klusek, Maria 

Kuberska, Waldemar  Maciąg, Sylwester  Mędryk,  Katarzyna Strylewicz, Ewelina 

Mędykowska, Mirosław Romanowski, Sławomir Sprohs, Angelika Sudoł, Żaneta Wrona 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0),  BRAK GŁOSU (0)  

NIEOBECNI (2) Konrad Golec, Danuta Szczyszyk 

Uchwałę zarejestrowano pod nr VII.36.2024 – załącznik nr 5 do protokołu. 

 

3) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Międzyrzeckiemu 

Pytań i uwag do projektu nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy 

poddał uchwałę pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (13) Bogusław Chajduk, Krystian Gabryelski, Jolanta Góra, Zbigniew Klusek, Maria 

Kuberska, Waldemar  Maciąg, Sylwester  Mędryk, Ewelina Mędykowska, Mirosław 

Romanowski, Sławomir Sprohs, Katarzyna Strylewicz, Angelika Sudoł, Żaneta Wrona 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0),  

NIEOBECNI (2) Konrad Golec, Danuta Szczyszyk 

Uchwałę zarejestrowano pod nr VII.37.2024 – załącznik nr 6 do protokołu. 

 

4) w sprawie objęcia udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym spółki 

WOKAMID Sp. z o.o. 

Pytań i uwag do projektu nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy 

poddał uchwałę pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne 

ZA (13) Bogusław Chajduk, Krystian Gabryelski, Jolanta Góra, Zbigniew Klusek, Maria 

Kuberska, Waldemar  Maciąg, Sylwester  Mędryk, Ewelina Mędykowska, Mirosław 

Romanowski, Sławomir Sprohs, Katarzyna Strylewicz, Angelika Sudoł, Żaneta Wrona 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0),  

NIEOBECNI (2) Konrad Golec, Danuta Szczyszyk 
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Uchwałę zarejestrowano pod nr VII.38.2024 – załącznik nr 7 do protokołu. 

 

 

5) zmieniająca uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału 

zakładowego spółki WOKAMID sp. z o.o. 

Skarbnik Joanna Matuszewska zgłosiła w imieniu wójta autopoprawkę w tytule 

uchwały w zapisie skrótu „sp.” na „Sp.”. Pytań i uwag do projektu nie zgłoszono, zatem 

Przewodniczący Rady Gminy poddał uchwałę pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (13) Bogusław Chajduk, Krystian Gabryelski, Jolanta Góra, Zbigniew Klusek, Maria 

Kuberska, Waldemar  Maciąg, Sylwester  Mędryk, Ewelina Mędykowska, Mirosław 

Romanowski, Sławomir Sprohs, Katarzyna Strylewicz, Angelika Sudoł, Żaneta Wrona 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0),  

NIEOBECNI (2) Konrad Golec, Danuta Szczyszyk 

 

Uchwałę zarejestrowano pod nr VII.39.2024 – załącznik nr 8 do protokołu. 

 

6) uchylająca uchwałę Nr V.30.2019 Rady Gminy Przytoczna z dnia 25 lutego 2019 r. w 

sprawie opłaty targowej 

Pytań i uwag do projektu nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy 

poddał uchwałę pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne 

ZA (13) Bogusław Chajduk, Krystian Gabryelski, Jolanta Góra, Zbigniew Klusek, Maria 

Kuberska, Waldemar  Maciąg, Sylwester  Mędryk, Ewelina Mędykowska, Mirosław 

Romanowski, Sławomir Sprohs, Katarzyna Strylewicz, Angelika Sudoł, Żaneta Wrona 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0),  

NIEOBECNI (2) Konrad Golec, Danuta Szczyszyk 

 

Uchwałę zarejestrowano pod nr VII.40.2024 – załącznik nr 9 do protokołu. 
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7) zmieniająca uchwałę w sprawie zasad korzystania z niektórych obiektów  

i urządzeń użyteczności publicznej, sposobu ustalania opłat za ich korzystanie oraz 

powierzenia wójtowi gminy uprawnienia do stanowienia o ich wysokości 

Pytań i uwag do projektu nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy 

poddał uchwałę pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne 

ZA (13) Bogusław Chajduk, Krystian Gabryelski, Jolanta Góra, Zbigniew Klusek, Maria 

Kuberska, Waldemar  Maciąg, Sylwester  Mędryk, Ewelina Mędykowska, Mirosław 

Romanowski, Sławomir Sprohs, Katarzyna Strylewicz, Angelika Sudoł, Żaneta Wrona 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0),  

NIEOBECNI (2) Konrad Golec, Danuta Szczyszyk 

 

Uchwałę zarejestrowano pod nr VII.41.2024 – załącznik nr 10 do protokołu. 

 

8) w sprawie przyznania dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. Matki Bożej 

Rokitniańskiej na prace konserwatorskie przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków 

Pytań i uwag do projektu nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy 

poddał uchwałę pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne 

ZA (13) Bogusław Chajduk, Krystian Gabryelski, Jolanta Góra, Zbigniew Klusek, Maria 

Kuberska, Waldemar  Maciąg, Sylwester  Mędryk, Ewelina Mędykowska, Mirosław 

Romanowski, Sławomir Sprohs, Katarzyna Strylewicz, Angelika Sudoł, Żaneta Wrona 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0),  

NIEOBECNI (2) Konrad Golec, Danuta Szczyszyk 

 

Uchwałę zarejestrowano pod nr VII.42.2024 – załącznik nr 11 do protokołu. 

 

9) w sprawie w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego gminy 

Przytoczna 

Pytań i uwag do projektu nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy 

poddał uchwałę pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania: 
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ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne 

ZA (13) Bogusław Chajduk, Krystian Gabryelski, Jolanta Góra, Zbigniew Klusek, Maria 

Kuberska, Waldemar  Maciąg, Sylwester  Mędryk, Ewelina Mędykowska, Mirosław 

Romanowski, Sławomir Sprohs, Katarzyna Strylewicz, Angelika Sudoł, Żaneta Wrona 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0),  

NIEOBECNI (2) Konrad Golec, Danuta Szczyszyk 

 

Uchwałę zarejestrowano pod nr VII.43.2024 – załącznik nr 12 do protokołu. 

 

10) w sprawie wysokości i zasad wypłaty diet i zwrotu kosztów podróży służbowych 

dla sołtysów 

Pytań i uwag do projektu nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy 

poddał uchwałę pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (13) Bogusław Chajduk, Krystian Gabryelski, Jolanta Góra, Zbigniew Klusek, Maria 

Kuberska, Waldemar  Maciąg, Sylwester  Mędryk, Ewelina Mędykowska, Mirosław 

Romanowski, Sławomir Sprohs, Katarzyna Strylewicz, Angelika Sudoł, Żaneta Wrona 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0),  

NIEOBECNI (2) Konrad Golec, Danuta Szczyszyk 

Uchwałę zarejestrowano pod nr VII.44.2024 – załącznik nr 13 do protokołu. 

  

11)  w sprawie ustalenia wysokości diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych dla 

przewodniczącego i radnych Rady Gminy Przytoczna 

Projekt uchwały omówił Przewodniczący Rady Gminy Mirosław Romanowski. 

Pytań i uwag do projektu nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy poddał 

uchwałę pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne 

ZA (13) Bogusław Chajduk, Krystian Gabryelski, Jolanta Góra, Zbigniew Klusek, Maria 

Kuberska, Waldemar  Maciąg, Sylwester  Mędryk, Ewelina Mędykowska, Mirosław 

Romanowski, Sławomir Sprohs, Katarzyna Strylewicz, Angelika Sudoł, Żaneta Wrona 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0),  

NIEOBECNI (2) Konrad Golec, Danuta Szczyszyk 

Uchwałę zarejestrowano pod nr VII.45.2024 – załącznik nr 14 do protokołu. 

 

12)  w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej zniesienia zakazu postoju  

i zatrzymywania się przy ul. Gajowej 6 w Przytocznej 

Projekt uchwały omówił Przewodniczący Rady Gminy Mirosław Romanowski. 

Pytań i uwag do projektu nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy poddał 

uchwałę pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (13) Bogusław Chajduk, Krystian Gabryelski, Jolanta Góra, Zbigniew Klusek, Maria 

Kuberska, Waldemar  Maciąg, Sylwester  Mędryk, Ewelina Mędykowska, Mirosław 

Romanowski, Sławomir Sprohs, Katarzyna Strylewicz, Angelika Sudoł, Żaneta Wrona 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0),  

NIEOBECNI (2) Konrad Golec, Danuta Szczyszyk 

 

Uchwałę zarejestrowano pod nr VII.46.2024 – załącznik nr 15 do protokołu. 

Na tym punkt wyczerpano. 

Ad 8. 

W sprawach różnych głos zabrali: 

Radny Zbigniew Klusek - Pani Skarbnik nas reprezentuje w tym jako przedstawiciel 

z gminy budowę bloku na ulicy Gajowej. I chciałbym prosić o wyjaśnienie, bo już dużo 

ludzi, młodych się pyta, czy budujemy tylko pół bloku? Z czego to wynika  

i prosiłbym o wyjaśnienie tej sytuacji, dlaczego tak jest? Dziękuję. 

Skarbnik Joanna Matuszewska - Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. Na 

szczęście znam odpowiedź na to pytanie. W pierwszym etapie został głoszony przetarg 

tylko na część tego bloku, z uwagi na zabezpieczenie, czy zgromadzenie środków 

niezbędnych na tą budowę przez spółkę Lubuski SIM. Ale tutaj wiem, mam informację  

z pierwszej ręki, że jest już przygotowywane i w najbliższym czasie, do miesiąca zostanie 

ogłoszony przetarg na drugą część tego bloku. Także na pewno cały blok będzie 

wybudowany, więc będzie dostępnych 30 mieszkań.  
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Radny Krystian Gabryelski – Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, ja mam 

pytanie do Pani Wójt. Czy po spotkaniu 5 sierpnia, czy wpłynęły już jakieś informacje  

z GDDKiA na temat obwodnicy, jakieś stanowiska, opinie, czy co? Jakiekolwiek 

informacje, bo dopytują mnie mieszkańcy, chciałbym oczywiście trochę je przedstawić, bo 

wiadomo, że na tym spotkaniu wszyscy, w większości, może nie wszyscy, ale  

w dużej większości byli za tą obwodnicą, więc chciałbym jakieś informacje, czy może ma 

Pani jakąś wiedzę na ten temat? 

Zastępca Wójta Anna Sawka - oczywiście, Panie Radny, Panie Przewodniczący, 

Wysoka Rado, wszyscy uczestniczyliśmy, prawie wszyscy, w rozprawie administracyjnej, 

która miała miejsce dnia 5 sierpnia tego roku w sali widowiskowej naszego Gminnego 

Ośrodka Kultury. W chwili obecnej trwa ustosunkowywanie się do uwag wniesionych 

mieszkańców, uczestników rozprawy też do protokołu. I tak naprawdę wszystkie znaki 

wskazują na to, że do końca września zostanie wydana decyzja środowiskowa przez 

Wójta Gminy Przytoczna. Tyle informacji posiadam na chwilę obecną. W tym momencie 

trwa nadal procedowanie. 

Radny Sławomir Sprohs - ja chciałbym skorzystać z okazji, Szanowni Państwo, 

właściwie zacznę od podziękowań. 14 września będzie otwarcie remizy strażackiej w 

Wierzbnie. Chciałbym podziękować tu obecnej radzie i poprzedniej radzie, że podjęli 

wtedy taką decyzję. Zresztą pamiętamy, że żeby ją wybudować to trzeba było 

zrezygnować z gwarancji tam na budynek obok świetlicy wiejskiej i to się udało 

zrealizować. No i korzystając z okazji chciałbym wszystkich Państwa zaprosić, 

wszystkich. Drukują się dopiero zaproszenia, bo jakbyśmy, no ruszyliśmy dopiero wczoraj 

jakby z tym zaproszenia i plakaty. Także każde sołectwo bym chciał zaprosić. Wszystkich 

radnych. Dotrzemy na pewno z zaproszeniami do Państwa, jak będzie pasować to 

zapraszamy 14 do Wierzbna. Będzie naprawdę fajna impreza. Nie taka jak w Goraju 

może, bo była super. Naprawdę. Byłem, to wiem. Ale stworzymy może coś podobnego. 

Przewodniczący Rady Gminy Mirosław Romanowski - taka rywalizacja mnie 

cieszy, bo to tylko podnosi poziom imprez organizowanych na terenie naszej gminy. 

 

Ad 9. 

W związku z wyczerpaniem spraw i tematów zaplanowanych na niniejszą sesję 

Przewodniczący Mirosław Romanowski zamknął posiedzenie dziękując wszystkim za 

udział. 

                                        Przewodniczący Rady Gminy 

          ……………………………… 

                                        Mirosław Romanowski 

Protokołowała: insp. Anna Woźna 
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Załączniki: 

1) listy obecności, 

2) sprawozdanie wójta z działalności o okresie międzysesyjnym, 

3) analiza zobowiązań finansowych gminy, 

4) uchwała nr VII.35.2024 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok, 

5) uchwała nr VII.36.2024 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Przytoczna na lata 2024-2034, 

6) uchwała nr VII.37.2024 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Międzyrzeckiemu, 

7) uchwała nr VII.38.2024 w sprawie objęcia udziałów w podwyższonym kapitale 

zakładowym spółki WOKAMID Sp. z o.o., 

8) uchwała nr VII.39.2024 zmieniająca uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie 

kapitału zakładowego spółki WOKAMID sp. z o.o., 

9) uchwała nr VII.40.2024 uchylająca uchwałę Nr V.30.2019 Rady Gminy Przytoczna z dnia 

25 lutego 2019 r. w sprawie opłaty targowej, 

10) uchwała nr VII.41.2024 zmieniająca uchwałę w sprawie zasad korzystania  

z niektórych obiektów i urządzeń użyteczności publicznej, sposobu ustalania opłat za ich 

korzystanie oraz powierzenia wójtowi gminy uprawnienia do stanowienia o ich wysokości, 

11) uchwała nr VII.42.2024 w sprawie przyznania dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. 

Matki Bożej Rokitniańskiej na prace konserwatorskie przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków, 

12) uchwała nr VII.43.2024 w sprawie w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu 

ogólnego gminy Przytoczna, 

13) uchwała nr VII.44.2024 w sprawie wysokości i zasad wypłaty diet i zwrotu kosztów podróży 

służbowych dla sołtysów, 

14) uchwała nr VII.45.2024 w sprawie ustalenia wysokości diet oraz zwrotu kosztów podróży 

służbowych dla przewodniczącego i radnych Rady Gminy Przytoczna, 

15) uchwała nr VII.46.2024 w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej zniesienia zakazu 

postoju i zatrzymywania się przy ul. Gajowej 6 w Przytocznej. 

 

 


